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Θεσσαλονίκη, 18/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

Προς: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ:   «Αίτημα αεροδιαμετακομιδών Δήμου Αγράφων»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου της 5ης Ιουνίου 2020, ο Δήμος Αγράφων δια
επιστολής του, θίγει το σοβαρό ζήτημα της δυσχερούς και χρονοβόρας διαδικασίας διαμετακομιδής
επειγόντων περιστατικών από την ορεινή  περιοχή των Αγράφων προς τα κοντινά  Νοσοκομεία.
Προτείνονται,  συνεπώς,  από το  Δήμο οι  αεροδιαμετακομιδές  με  μικρά λειτουργικά ελικόπτερα
προς τις πλησιέστερες νοσηλευτικές μονάδες, με δεδομένο ότι, τα Νοσοκομεία Καρπενησίου και
Αγρινίου απέχουν αρκετές ώρες από τα ορεινά χωριά του Δήμου και το Κέντρο Υγείας  Δυτικής
Φραγκίστας δεν είναι σε θέση να καλύπτει βαριά και επείγοντα περιστατικά ασθενών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Περιλαμβάνονται στο σχεδιασμό σας οι αεροδιαμετακομιδές ασθενών από ορεινές περιοχές της
ενδοχώρας, όπως οι ως άνω, προς νοσηλευτικά ιδρύματα; Εάν ναι, σε ποιες περιοχές σχεδιάζει
το Υπουργείο να υπάρχει μόνιμη παρουσία ελικοπτέρων για αεροδιαμετακομιδές;

2. Προτίθεσθε, σε περίπτωση που δεν υφίσταται σχετικό πλάνο, να καλύπτετε οικονομικώς τους
Δήμους  για  τις  δαπάνες  επειγουσών  αεροδιαμετακομιδών  από  ορεινές  περιοχές  προς
Νοσηλευτικά Κέντρα (Νοσοκομεία, Κέντρα Υγείας);

Ο ερωτών Βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7472

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/6/2020




